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نوستالژی پولساز دهه شصتی!

شهروند| انگار خاطرات دهه شصت بدجور 
بــه دل تماشــاگران نشســته و از هر فیلمی 
درباره این مقطع تاریخی اســتقبال می شود. 
جدیدترین نمونه هزارپای ابوالحســن داودی 
اســت که بعد از موفقیت نهنــگ عنبر 1 و 2، 
اخراجی ها و... پرفروش شــده است. هزارپا که 
10 روز می شــود اکرانش آغاز شده، از همان 
آغاز توانست به 9 هفته صدرنشینی تگزاس در 
گیشه هفتگی پایان دهد و در نخستین هفته 3 
میلیارد تومان فروش کند و با اختلاف زیاد رتبه 
نخست را به خود اختصاص دهد. در حال حاضر 
تگزاس با فروش 12 میلیــارد و 303 میلیون 

تومان صدرنشین جدول فروش فیلم هاست.

داد
روی

رامین بحرانی و امیر نادری راه فرهادی را می روند

 رکوردشکنی ایرانی ها
 در مراسم اسکار تلویزیونی 

پولاد امین| بالاخره بعد از کلی تأخیر فهرست نامزدهای 
امی یا همان اســکار تلویزیونی اعلام شد. برای ما ایرانی ها 
اما نه رکوردشکنی تاریخی بازی تاج و تخت، نه موفقیت 
تاریخ ساز نتفلیکس و نه حتی نامزدشدن بزرگان سینما 
که در سال های اخیر به تلویزیون کوچ کرده اند؛ که نامزد 
شــدن یک فیلم و یک ســریال با عوامل ایرانی اهمیت 
دارد. فیلمی به نام فارنهایت 451؛ با سناریوی امیر نادری 
بزرگ و کارگردانی رامین بحرانی که در رشته  بهترین فیلم 
تلویزیونی کاندیدا شــده و البته سریال الینیست حسین 
امینی که در بخش بهترین تله فیلم و مینی سریال نامزد 

شده....
فارنهایت 451

فارنهایت 451 براســاس رمانی از ری برادبری ساخته 
شده، کتابی که به بحث سانسور حکومتی و کتاب سوزان 
می پردازد. این کتاب  علمی-تخیلی جنجالی پیش از این 
در دهه 60 دستمایه فرانســوا تروفو برای ساختن یکی از 
تکان دهنده ترین فیلم های تاریخ قرار گرفته و حالا نادری 
فیلمنامه اش را نوشته و بحرانی هم کارگردانی اش کرده تا 

در امی 2018 مورد توجه قرار گیرد!
ایرانی های امی 2018

درباره امیر نادری تاکنون زیاد گفته شده؛ یکی از بزرگان 
سینمای ایران با آثاری چون تنگنا، تنگسیر، دونده و... که 
ســه دهه پیش به آمریکا مهاجرت کرد... رامین بحرانی 
دیگر کارگردان ایرانی ســاکن آمریکاست که با نخستین 
فیلمش بیگانگان در دهه 80 در جشنواره فیلم شرکت کرد 
و بعد در آمریکا با فیلم هایی چون سولو و درشکه چی مورد 
توجه قرار گرفت... حسین امینی کارگردان الینیست هم 
نویسنده انگلیسی است که سابقه نامزدی اسکار را دارد. از او 

سناریوهایی چون چهارپر و شانگهای را به یاد داریم. 
دیگر نامزدها

اما نامزدهــای امی 2018 بی عوامل ایرانی هم لیســتی 
جذاب اســت. فهرســتی با نام هایی چون کن لوچ، آنتونیو 
باندراس، تندی نیوتون، پنه لوپه کروز، بندیکت کامبربچ، اد 
هریس، دگار رامیرز، لورا دِرن، جسیکا بیل، جف دانیلز و...؛ 
با حضور ســریال های محبوبی چون تاج،  بازی تاج و تخت، 
 داســتان خدمتکار،  چیزهای بیگانه،  آمریکایی ها، این ما 
هستیم و  وست ورلد در فهرست بهترین سریال ها و حضور 
تمام کمپانی های نامدار تولید تلویزیونی که در این بین در 
میان استودیوها شبکه اچ بی او که در سال های اخیر بیشترین 
نامزدی را کســب می کرد این بار پیشتازی را به نتفلیکس 
واگذار کرده است. در فهرست سریال ها نیز بازی تاج و تخت 
با 22 نامزدی بیشترین نامزدی را در میان سریال ها به خود 
اختصاص داده. برنامه  شبانه  شب شنبه زنده و وست ورلد نیز 

هر یک با 21 نامزدی در رده بعدی جای دارند.  

هیجان انگیز

شهروند| به نظر می رسد باید تا چند وقت دیگر منتظر   ساخت فیلم ضدنظام دیگری در  هالیوود 
باشیم. این اتفاق از این رو محتمل است که نشــریه انترتینمنت ویکلی خبر می دهد که بن افلک 
درحال ساخت فیلمی به نام »آخرین چیزی که او می خواست« برای شبکه نتفلیکس درباره ماجرای 
فروش تسلیحات به ایران در دور دوم ریاســت جمهوری رونالد ریگان است. فیلمی که به احتمال 
زیاد و با توجه به مواضع افراطی بن افلک د رآرگو  می تواند برای ایرانی ها حساســیت برانگیز باشد. 

ایران ستیزی 
 دوباره
 بن افلک؟!

ره
چه

پاسخ منفی به وزیر با نظر سنجی اینستاگرامی
بعد از انتشار نامه وزیر ورزش برای معافیت 7 بازیکن 
تیم ملی )سعید عزت اللهی، سردار آزمون، سیدمجید 
حسینی، علیرضا جهانبخش، علیرضا بیرانوند، مهدی 
ترابی و علی قلی زاده( به دلیل درخشش در جام جهانی؛ 
سردار کمالی، رئیس اداره سرمایه انسانی سرباز ستاد کل 
نیروهای مسلح این طور پاسخ داد: »تقاضای وزیر ورزش 
برای معافیت 7 فوتبالیست کشور کاری غیر قانونی و غیر 
قابل اجراست و ستاد کل نیروهای مسلح هیچ اقدامی 
برای معافیــت انجام نخواهــد داد. معافیت از خدمت 
سربازی فقط برای ورزشکارانی است که قهرمان جهان 
می شوند.« همچنین ســردار کمالی در اقدامی جالب 
با نظر ســنجی از دنبال کنندگان خود در اینستاگرام 
درباره خواســته وزیر اثبات کرد که مردم هم مخالف 
چنین اقدامی هستند. در این نظرسنجی 56 درصد رای 
مخالف داده بودند. نکته این جاست که نفراتی مثل 
مهدی ترابی و علی قلی زاده حتــی در جام جهانی 
یک دقیقه هم بازی نکردند. این اقدام وزیر بار دیگر 
صدای اعتراض اســتقلالی ها را هــم بلند کرد که 
معتقدند مهدی ترابی که به تازگی به پرســپولیس 
ملحق شده، با اســتفاده از این موضوع می تواند در 

جمع سرخپوشان بماند.
چرا فقط فوتبال؟!

اما سوال اصلی این جاست. چرا فقط فوتبالیست ها باید 
از حمایت وزیر ورزش برخوردار شوند؟ طبق قانون تنها 
مدال آوران المپیک، نفر اول بازی های آسیایی و نفر اول 
و دوم مســابقات جهانی می توانند درخواست معافیت 
ســربازی کنند. این مصوبه حدود 5 ســال قبل از سوی 

وزارت ورزش و بعد از تفاهم با ستاد کل نیروهای مسلح 
اعلام شده و در چند سال اخیر هم هیچ ورزشکاری خارج 
از این قانون حتی با وجود درخشــش در میادین جهانی 
و بین المللی نتوانســته کارت معافیت خــود را دریافت 
کند؛ به عنوان مثال والیبالیست ها که در چند سال اخیر 
با شکست تیم های بزرگ جهان بارها باعث ایجاد شور و 
نشــاط در جامعه شــده اند، هیچ وقت از چنین مزایایی 
اســتفاده نکرده اند. حتی آنها در لیگ جهانی 2015 به 
عنوان چهارمی رســیدند، اما خبــری از معافیت نبود. 
نمونه دیگر مربوط به رشــته تنیس  روی  میز و برادران 
عالمیان می شود که با درخشــش در مسابقات مختلف 
بین المللی تحســین جهانیان را برانگیخته بودند، اما با 
وجود درخواســت های فراوان در نهایت مجبور شدند 2 
سال خدمت سربازی را پشت سر بگذارند. بی شک خیلی 
از ورزشکاران رشته های غیر فوتبالی هم بارها با درخشش 
در جهان دل مردم را شاد کرده اند، اما کسی برای معافیت 
آنها از سربازی پا پیش نگذاشته بود. بارها شاهد قهرمانی 
تیم های نوجوانان و جوانان ایران در رشته هایی همچون 
والیبال و کشتی در ســطح جهان بوده ایم، اما آنها هم به 

دلیل قرار نگرفتن در چارچوب قانون، مجبور به گذراندن 
خدمت سربازی بوده اند. البته وزارت ورزش در بیانیه ای 
اعلام کرده در قانون برای فوتبالیست ها خلأهایی وجود 
دارد که به همین دلیل وزیر ورزش برای آنها نامه نگاری 

کرده است.
وزیر به کی روش قول داده بود؟

کارلــوس کــی روش در مصاحبه اخیــر خود قبل 
از تــرک ایــران، از دغدغه هایــش گفت کــه یکی از 
آنها خدمت ســربازی بازیکنانش بــود. نفراتی چون 
جهانبخش، ســردار آزمون و عزت اللهی که هم اکنون 
خارج از ایران به فوتبال خود ادامه می دهند، به زودی 
مشمول خدمت خواهند شد و شاید مجبور شوند برای 
گذراندن این دوران به فوتبال ایــران بازگردند. گفته 
می شود وزیر ورزش در روسیه به سرمربی پرتغالی تیم 
ملی قول داده بود تا مسأله سربازی شاگردانش را حل 
کند و در همین راستا هم نامه ای به ستاد کل نیروهای 
مسلح نوشته است. با توجه به پاسخ سردار کمالی، بعید 
اســت وزیر بتواند به وعده اش در قبال کی روش عمل 

کند و حالا باید منتظر واکنش مرد پرتغالی باشیم.

 دلبری میلاد محمدی
در روسیه با رقص!

میلاد محمدی کــه در جام جهانی بیش از 
عملکرد فنی اش به خاطر آن پرتاب اوت عجیب 
در دقایق پایانی بازی با اسپانیا شهرت پیدا کرد، 
بعد از 2 هفته استراحت به روسیه برگشت تا در 
تمرینات تیمش حضور پیــدا کند. دفاع چپ 
تیم ملی با استقبال هم تیمی هایش در »اخمت 
گروژنی« مواجه شــده بود، بعــد از تعریف و 
تمجید سرمربی اش در این تیم به خاطر شرکت 
در جام جهانی، حضورش را با یک رقص عجیب 
و حرکات موزون جشن گرفت و لحظات شادی 

را برای بازیکنان و مربیان این تیم رقم زد.  
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در هر اتاقـی ، محل های امن را 
مشـخص کنید  ) مثـاً زیر یک 
میـز محکم یـا کنار سـتونها 
یـا دیوارهـای مجـاور آنهـا(. 

 درخواست سلطانی فر برای معافیت ملی پوشان فوتبال انتقادات را در پی داشت

وزیر نباید به کی روش قول می داد
شهروند| درخواســت وزیر ورزش از رئیس 
ستاد کل نیروهای مســلح برای معافیت 7 
بازیکن تیم ملی فوتبال اقدام بی ســابقه ای 
بود که واکنش های تقریبــا منفی به همراه 
داشت؛ تا جایی که عاقه مندان به فوتبال هم 
در صفحه شخصی سلطانی فر این سوال را از 
وی مطرح کردند: »مگر خون فوتبالیست ها 

از بقیه رنگین تر است؟!«

حمیدرضا گرشاسبی: 
خــوب  باشــگاه   8
پیشنهاداتی را برای جذب 
بیرانوند ارایه کرده اند که 
اکثر آنهــا تیم های خوب 
اروپایی هســتند و یکی، دو تیم هم از آسیا به او 
پیشنهاد داده اند. رقم های خوبی هم برای جذب 
بیرانوند پیشنهاد داده اند. طی چند روز آینده با 
خودش صحبت می کنیم و با توجه به اینکه فعلا 
نمی توانیم بازیکن جذب کنیم، امیدواریم بتوانیم 

بهترین تصمیم را بگیریم.
 

شــکوهی:    شهرام 
خواننده ها برای شوآف و 
خودشــون  بزرگ کردن 
کنسرت هاشون رو کنسل 
می کنن، نه برای مردم اما 
منت سر مردم می گذارن. ما بلیت کنسرت رو به 
قیمت  سال 92 تعیین کردیم تا مردم بتونن بیان 
کنســرت نــه این که بــرای معروف ترشــدن 

کنسرتمون رو کنسل کنیم و منت بذاریم.
 

حســین  محمــد 
فرحبخش:    رامبد جوان 
بچه بدی نیســت. علی 
احمدی تحریکش کرده 
برنامه  تهیه کننده  است، 
خندوانه کسی است که مزاحمت برای سینمای 
ایران دارد. به نظر من احمدی صددرصد این جا 
مقصر اســت، چون رامبد به من گفت ایشــان 
تدارکات من است و واقعا هم نشان داد تدارکات 
است. رامبد هم نباید گول این حرف ها را بخورد، 
چون من و رامبد ماندنی هستیم، اما احمدی ها 
باید برگردند سر شــغل اصلی شان. من توصیه 

می کنم ایشان تهیه غذا بزند موفق تر می شود.
 

ســعید فتاحی:       در 
باشــگاه  که  صورتــی 
اســتقلال نامه  انصراف 
خــود را از حضــور در 
سازمان  به  ســوپرجام 
لیگ اعلام کند، در آن صورت ســازمان لیگ 
پرسپولیس را 3 بر صفر برنده دیدار سوپرجام 

اعلام  می کند.

وینفرد شفر: متاسفانه 
نشد تمام بازیکنان مد نظر 
را جــذب کنیــم و این 
موضوع طبیعی بود. برخی 
از آنها به اروپا رفتند، برخی 
به باشگاه دیگری رفتند و برخی دیگر نیز موفق 
نشــدند رضایتنامه خود را از باشگاهی که با آن 
قرارداد دارند، بگیرند که این موضوع یک واقعیت 

در فوتبال است و باید آن را قبول کنیم. 
 

نیره خادمی| خبــری از جناب خان نیســت، اما محمد 
بحرانی، صداپیشه این عروســک محبوب حالا قرار است در 
کنار محسن شریفیان و گروه موسیقی لیان در کنسرت لندن، 
منچستر و فستیوال جهانی وومد شرکت کند. او البته تجربه 
حضور در کنســرت لیان را در مرداد  ســال 95 دارد، وقتی با 
عروسک جناب خان سر از سالن بزرگ تالار وحدت درآوردند. 
حالا محمد بحرانی به »شــهروند« می گوید: »اینبار خودم 
قرار است در کنســرت لیان حاضر شوم.« سابقه آشنایی این 

صداپیشه محبوب برنامه خنداونه با محسن شریفیان به 
سال های خیلی دور برمی گردد، اما این پیمان دوستی 

بعد از برنامه خنداونه و تولد جناب خان عمیق تر 
و پای محســن شــریفیان هم به پشت صحنه 
کارهای جناب خان باز شد. محمد بحرانی درباره 
نحوه این حضور و همــکاری توضیح می دهد: 
»من همیشه مخاطب موسیقی آنها بودم و در 

این چند مدتی کــه جناب خان فعالیت 
کرده است، از بسیاری از ملودی های 

گــروه آنها اســتفاده کــرده ام. 
چندین بــار هم خودشــان 

برای نواختــن نی انبانی که 
می نواخت،  جناب خــان 
کمک کردند. ارتباط من 
همیشــه با گروه نزدیک 
بوده اســت، یکی دو بار 
هم به بوشهر سفر کردم 
و به دیدنشــان رفتم.« 
او از فکر هــا و ایده هایی 

حرف می زند کــه از مدت ها 
قبل برای همکاری های بیشتر 

در سرشــان بوده است: »فکر 

کردیم شاید بشود کار مشترکی انجام داد و این اتفاق پیش رو 
مثالی است تا تجربه کنیم که آیا می توانیم موفق باشیم یا نه. 
یک بار در سال های قبل تجربه کوتاه 10دقیقه ای با عروسک 
جناب خان و گروه داشتیم که اتفاق ناموفقی هم نبود، اما این 
بار خودم قرار است به آنها کمک کنم.« محسن شریفیان هم 
در صفحه اینستاگرام خود درباره این همکاری نوشته است: 

»این روزها درحال آماده شدن برای کنسرت لندن و 
منچستر و شرکت در رویداد 
جهانی  فســتیوال 

وومد هســتیم. 
تم این کنسرت 
که بــا حضور 
بحرانی  محمد 

عزیز صورت 

خواهد گرفت، بررسی سوژه های طنز در موسیقی جنوب ایران 
خواهد بود. شما تا چه اندازه با این نوع موسیقی آشنایی دارید و 
آن را می پسندید؟« همه اینها درحالی است که برخی کاربران 
به محتوای شعری این کنسرت که بخشی از آن به عنوان سینما 
ســعدی یا مثلا پاتوق بچه های آبادان، در ویدیو منتشر شده 
است، انتقاد کرده اند. البته محمد بحرانی که اصالت شیرازی 
هم دارد، در توضیح محتوای این کنسرت می گوید: »معمولا 
موسیقی جنوب چون موسیقی سرخوشی است، ادبیات 
و اشعار آن همان محتوایی را دارد که در گفت وگوهای 
روزمره و عامیانه بین مردم جریان دارد و حاوی نکات 
طنز است. البته محسن شریفیان تسلط بیشتری دارند 
و قاعدتا روی صحنه اشاره هایی می کنند که منشأ این 
اشعار از کجا آمده اند و چه دلیلی در میان بوده 
است. من هم یک ســری از اینها 
را در این ســال ها از دوســتان 
هم محلــه ای و جاهــای دیگر 
یاد گرفتم، شــاید دو قطعه را 
اجرا کنم، اما بــه هیچ وجه 
خواننــده اصلــی گــروه 
نیستم. گروه کامل است 
و من به عنوان یک کار 
تجربی و کمکی در 
هستم.«  کنارشان 
کنسرت گروه لیان 
محمد  همــراه  به 
بحرانی اوایل مرداد 
به مدت 6 تا 7 روز در 
شهرهایی چون لندن 
و منچستر  فستیوال جهانی وومد 

اجرا خواهد شد. 

کنسرت گروه لیان به همراه محمد بحرانی اوایل مرداد در لندن و منچستر برگزار خواهد شد

صداپیشه جناب خان به همراه لیان در انگلیس
 محمد بحرانی در گفت وگو با »شهروند«: به هیچ وجه خواننده اصلی لیان نیستم فقط دو قطعه را اجرا می کنم


